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ZÁPIS 

z 09. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Děčín konaného 

dne 21.11.2023 v zasedací místnosti tajemníka, Mírové nám. 1175/5, Děčín IV 
 

Přítomni: 

 

• Ing. Miroslav Šefara – předseda  

• Ing. Bc. Tomáš Brčák 

• David Pešťák 

• Ing. Vojtěch Nádvorník  

• Jan Sklenář 

• Radek Dvořák 

• Petr Toncar, DiS. 

 

 

• Dana Zárubová – zapisovatelka 

 

Omluveni:  

 

 

Navržený program zasedání kontrolního výboru: 

 

1. Schválení programu 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání KV 

3. Kontrolní téma – Vydržení pozemků 

4. Nová témata, plán kontrol 

5. Změna jednacího řádu KV 

6. Různé 

 

Předseda kontrolního výboru, Ing. Miroslav Šefara, přivítal přítomné a zahájil zasedání 
ve 14:30 hod. Počtem přítomných členů byl kontrolní výbor usnášeníschopný.  
 
 
Bod č. 1 programu – Schválení programu 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Miroslav Šefara, seznámil přítomné členy s navrženým 
programem. Navržený program byl jednomyslně schválen. 
Hlasování: Pro: 5 

 
 
Předseda kontrolního výboru navrhl předřadit bod č. 6 na začátek jednání, z důvodu účasti Mgr. 
Raškové.  
Návrh byl všemi přítomnými přijat. 
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V průběhu projednávání bodu č. 6 přišel p. Radek Dvořák (ve 14:35 hod) a Ing. Bc. Brčák (ve 
14:35 hod) 
 
K bodu č. 6 byla přizvána Mgr. Rašková 
 
 
Bod č. 6 programu – Kompetence KV – informace právníka města 
 
Mgr. Rašková podrobně vysvětlila kompetence kontrolního výboru na základě dotazů členů 
kontrolního výboru. 
Přílohou k tomuto bodu jsou písemné odpovědi Mgr. Raškové.  
 
 
Bod č. 2 programu – Kontrola úkolů z minulého zasedání KV   
 

Úkol č. 1: K2 Invest – dle vyjádření Ing. Bc. Brčáka došlo k procesnímu pochybení  

Na základě šetření pracovní skupiny Ing. Bc. Brčák a p. Pešťák kontrolní výbor doporučuje 

zastupitelstvu města prověřit postup ve věci odmítnutí projektu K2 Invest. 

Úkol č. 2: Oprava Tyršova mostu – oprava je ukončena, kontrolní výbor obdržel písemné 

vyjádření referenta OMH p. Vančury, sankce za nedodržení termínu dle smlouvy bude 

uplatněna. 

Úkol č. 3: Lesní úřad a OKD – vyjádření obou úřadů o nakládání s dřevem bylo zasláno všem 

členům KV 

Úkol č. 4: Vánoční ozdoby – seznam vánočních ozdob byl zaslán všem členům KV 

Hlasování: Pro: 7 

 
 
Bod č. 3 programu – Kontrolní téma: Vydržení pozemků   
 
Kontrolní výbor obdržel seznam předmětných pozemků v barevném rozlišení dle etapy řešení. 
Kontrolní výbor si před každým jednáním vyžádá aktualizovanou tabulku pozemků, aby bylo 
zřejmé, jak je v dané věci postupováno. 
Hlasování: Pro: 7 
 
 
Bod č. 4 programu – Podnět – zpracování dřeva z pozemků a lesů města   
 
Kontrolní výbor obdržel vyjádření Lesního úřadu a OKD k této věci. Další připomínky k této věci 
budou projednány na finančním výboru. 
Hlasování: Pro: 7 
 
 
V průběhu projednávání bodu č. 5 odešel p. Petr Toncar, DiS. (v 15:30 hod) 
 

Bod č. 5 programu – Nová témata, plán kontrol     
 
Předseda kontrolního výboru Ing. Šefara předložil návrh plánu kontrol na rok 2024 a vyzval 
všechny členy kontrolního výboru, aby se k tématům do příštího jednání KV vyjádřili. 
Hlasování: Pro: 6 
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Bod č. 7 programu – Různé  
 
Přítomní členové kontrolního výboru se dohodli, že další jednání kontrolního výboru se bude 
konat v lednu 2024. 
Po vyčerpání všech bodů programu předseda Ing. Miroslav Šefara zasedání v 16:00 hod. 

ukončil. 

 

Úkoly pro členy výboru: připomínkování návrhu plánu kontrol na rok 2024 

 

Návrhy úkolů pro Magistrát města Děčín: 

Kontrolní výbor se v bodě č. 3 usnesl, že si před každým jednáním vyžádá aktualizovanou 
tabulku pozemků, aby bylo zřejmé, jak je v dané věci postupováno. 
 

Návrhy pro vedení města:  

 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Šefara v. r. 

předseda KV ZM 

 

 

 

Zapsala: Dana Zárubová 

 






